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Agenda 

1.   Opening en welkom door de voorzitter 

2.   Politierapportage over de wijken 

3.   Beheer en projecten in HZL 

4.   Update bewonersinitiatieven 

5.   Notulen vergadering 6 april 2016 en actielijst 

6.   Mededelingen voorzitter 

7.   Hoe verder op de werklijn sociale samenhang / bewonersparticipatie 

8.   Veiligheid 

9.   Groengroep 

10. Kinderspeelplaatsen 

11. Proevtuin 

12. Verkeersproblematiek Lekboulevard 

13. Toegankelijkheid buurt- en zorgplein-Zuid 

14. Verdere Werkplanzaken 

15. Rondvraag 

16. Sluiting 

 

1. Opening en welkom door de voorzitter 

 

De voorzitter heet de aanwezigen welkom. Hij zegt dat Arie is verhinderd vanwege 

een familiefeest, Bart vanwege werk, Jan is met vakantie en dat Désirée Huijbregts 

van Mitros ook is verhinderd. Hans van Oort is ook afwezig. Hij is blij dat Joyce van 

Tuyl heeft besloten zich als lid aan te sluiten en Bruno Donkers als vrijwilliger. De 

wijkagent Yolanda van Elteren is afwezig vanwege haar opleiding.    

 

2. Politierapportage over de wijken 

 

De wijkagent Marleen geeft  informatie over de wijken. In de periode 6 april tot 17 

mei 2016 is er sprake van: 

 

Wat en waar Lekboulevard Hoogzandveld Zandveld 

Woninginbraak 0 1 1 

Auto-inbraak 4 2 3 

Fietsdiefstal 0 0 1 

Overlast 0 1 0 
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Aanvullingen:  

Lekboulevard: auto-inbraken: 3 inbraken in de avonduren en duur gereedschap; 

bij het Veerhuis, 1 laptop ochtenduren Nijemonde; in overleg met Waaks zijn er 

preventief spandoeken geplaatst, extra surveillance door afdeling Handhaving en 

politie; tevens is er geflyerd om mensen te attenderen. WAAKS is ook in kennis 

gesteld. 

Hoogzandveld:auto-inbraak 1 poging tot, spiegels Mercedes; 3 vernielingen aan 

auto’s Ratelaar, aanhouding Henri Dunantlaan wegens rijden onder invloed 

Zandveld:auto-inbraken 2x Handelskade en 1x Noorderstraat, gereedschap 

weggenomen. 

Het is een redelijk rustig beeld zegt Marleen. 

 

Conny (lid van WAAKS) zegt dat ze weleens mensen aanspreekt als ze haar hondje 

uitlaat. Laatst nog 2 personen in een auto. Dat ging allemaal wel goed maar toch 

vindt zij het lastig. Marleen vraagt wat ze lastig vindt. Een gevoel van waar bemoei 

ik me mee, zegt ze. Als er een clinic zou zijn (in 2013 geweest) zou ze zeker weer 

gaan. Marleen neemt contact op met Rianne Diepenveen (coördinator WAAKS). 

Hans Adriani zegt dat in Fokkesteeg 70 en in Batau-Noord 100 mensen aanwezig 

waren bij een dergelijke bijeenkomst. 

 

Hierna verlaat wijkagent Marleen, onder dankzegging, de vergadering. 

 

3. Beheer en projecten in HZL 

Micha geeft toelichting op de onderdelen projectenkaart, wijkschouw en wijknieuws 

september 2016. 

 

3a. Projectenkaart 

Micha memoreert kort een paar vermelde projecten. 

- Reconstructiewerk Lupinestraat: 1e fase ligt tussen Dahliastraat t/m 

Zonnebloemstraat /aansluiting Waterlelie. Start 30 mei 2016. 2e fase Dahliastraat 

tot verkeerslichten Zandveldseweg; in 2017; 

- Baggerwerkzaamheden Helmkruid: er vindt een onderzoek plaats naar de mate 

van vervuiling; de bagger blijft op het land liggen; 

- vervanging openbare verlichting Jachtmonde, Ankermonde, Kiezelmonde, 

Veermonde: wordt voor de zomervakantie door Citytec uitgevoerd. 

 

Bij de Getijdemonde/Ebbemonde is via een multi-aanpak sprake van een upgrade 

van een speeltuintje. Komt terug bij agendapunt 4. 

 

Het beheer in het project Ruimte voor de Lek moet op grond van EU-wetgeving 

openbaar worden aanbesteed. Het is onduidelijk hoe dat beheer er uit gaat zien. Of 

daar ook grote grazers in terug komen is afwachten. Er is een groep ingesteld uit 

leden van de begeleidingscommissie die toezicht houdt op de uitvoering van het 

beheerscontract. Dit ondermeer door een jaarlijkse schouw. 

 

Jan en Hilbert hebben op 12 mei de feestelijke oplevering van Ruimte voor de Lek 

bijgewoond. Hiermee is het in 2008 begonnen project in het bijzijn van vele 

betrokkenen afgerond. De officiële handeling werd verricht door dichter Ingmar 
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Heytze die met een ferme zwaai een fles met daarin het gedicht Rivierverruiming in 

de Lek bij de Bossenwaard gooide. Er waren de nodige vips van Rijkswaterstaat, de 

provincie Utrecht, vier gemeentes en twee waterschappen aanwezig. En natuurlijk 

veel (begeleidingscommissie) omwonenden, aannemers, (recreatie)ondernemers, 

zeilvereniging, etc. Allen waren met recht trots op dit project waarmee het 

verblijven langs de Lek  veiliger en aantrekkelijker is geworden. 

 

Gevraagd wordt naar de stand van zaken van de hondenuitlaatplaats in de 

Bossenwaard. Onduidelijk blijft nog wie het beheer daarover krijgt: de gemeente 

en/of de nieuwe beheerder uit de EU-procedure. Ook de regelgeving ter zake zeker 

in relatie met het uitlaten van honden op de rivierzijde van de Lekboulevard. In het 

park worden bijvoorbeeld hondenuitlaatlocaties wat vaker gemaaid om de 

uitwerpselen te verspreiden.     

   

Mieke Tulleken gaat na of in de Lijsterbestunnel de LED-verlichting is aangebracht. 

Dat moet zoveel helderheid geven in de tunnel, dat het schilderwerk niet nodig is. 

 

Hilbert meldt dat het comité SOKH een uitnodiging heeft gehad van de advocaat 

voor een gesprek om te zien wat in het gebied wel zou kunnen. De gemeenteraad 

heeft het voorstel voor woningbouw (procedure ontwerp bestemmingsplan) aan de 

Handelskade/Lekboulevard afgewezen. De bezwarencommissie van de gemeente 

Nieuwegein heeft naar aanleiding van het bezwaar van de familie Huiden 

geconcludeerd dat de gemeenteraad bevoegd was om deze beslissing te nemen. De 

advocaat vertelde dat de familie Huiden een procedure bij de kantonrechter is 

gestart. SOKH heeft aangegeven bereid te zijn de advocaat aan te horen. Nb. 

Gesprek is op 27 juni a.s.   

 

Aad vraagt naar de groene muur bij het Pannafield die moet verkomen dat er ballen 

op de Zandveldseweg komen. Micha zegt dat de begroeiing is besteld/geplaatst 

maar nog moet groeien.  

  

3b. Wijkschouw 2-3 november 2015 

Aan de speelplaats aan de Lijsterbesstraat (bij de Iepstraat) is een privé speeltuig 

wegens de slechte staat verwijderd, zegt Micha. Het voetbalveldje vertoont voor de 

doelen plekken waar het gras weg is. Dit is al langere tijd het geval. Er wordt 

gekeken of er een oplossing voor te vinden is. 

 

Naar aanleiding van de vorige notulen heeft Mariëtte de Reeper per email 

gereageerd naar Hilbert; aanspreekpunt vanuit de wijkschouw. Woensdag s’-

avonds is zij altijd verhinderd om het WPHZL-overleg bij te wonen. Ab Maarssen 

van den Brink reageerde telefonisch naar Hilbert. Beiden zijn ontevreden over het 

onderhoud van de groenstrook tussen hun huizen langs het fietspad. Afgesproken 

wordt dat een ‘groendeskundige’ van de gemeente hun bezoekt en de situatie ter 

plekke bespreekt. Micha zorgt hier voor. 

De voorzitter concludeert dat de wijkschouw 2015 hiermee is afgerond.  

 

Ab Maarssen van den Brink gaf daarnaast aan zeer ontevreden te zijn over de wijze 

waarop zij worden geïnformeerd over de bouwwerkzaamheden. Afspraken over 

heien worden niet nagekomen, de kwestie van 60m3 met asbest vervuilde grond 
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verdient geen schoonheidsprijs. Kortom de communicatie met de bewoners is een 

probleem. Wie gaat hen eigenlijk informeren? De gemeente, de bouwer, het 

wijkplatform HZL? Wij horen niets zegt hij. Voorzitter Aad zegt dat de afspraak is 

gemaakt de bewoners (het actiecomité) door de gemeente worden geïnformeerd en 

dat die ook hun gesprekspartner is. De projectwethouder Peter Snoeren en de 

projectmanager Kiek Zwetsloot zijn hun aanspreekpunten over de 

bouwaangelegenheden.  

 

N.B. Hilbert heeft Ab toegezegd de notulen toe te zenden. Hij kan dan zelf kiezen of 

en hoe hij wil reageren. 

   

3c. Wijknieuws september 2016 

Aad zegt dat de uitgave van het Wijknieuws is verschoven van juni naar medio 

september. Distributie net voor de vakanties lijkt niet handig. Focus van bewoners 

ligt dan elders en na de vakantie is het Wijknieuws al weer vergeten en zal het 

effect gering zijn. Dus: beter kort na de vakanties. 

En zo kan de distributie van het Wijknieuws ook worden gebruikt voor een 

aankondiging van een activiteit in Buurtplein Zuid (Lijfstyle 2016). 

 

Snoeibeleid gemeente Nieuwegein 

Micha vraagt zich af of een uitleg over het snoeibeleid in het wijknieuws wel 

verstandig is. Wat is het tijdstip om over hierover te communiceren naar de 

bewoners van HZL. Mieke denkt aan een bewonersbijeenkomst te organiseren. In 

de discussie die volgt vindt men dat het wel goed is om bewoners te informeren. 

Over het tijdstip is eigenlijk altijd te twisten.  

Een kort ‘all-in-verhaal’ met waarom, waarom op die manier, wat en wanneer en 

door wie, moet te maken zijn. Misschien moet het groenonderhoud er ook bij 

worden betrokken. Uiteindelijk wordt dit afgesproken.  

 

Project Afvalbakken 

Dit project gaat als pilot in HZL door. Micha is projectleider van de pilot. Er wordt 

niet vooraf gecommuniceerd met de bewoners. Er heeft in 2015 al communicatie 

hierover plaats gevonden. Aad is voorlopig aanspreekpunt voor het WPHZL. Een 

vermelding hiervan in het Wijknieuws van september wordt op dit moment als 

verwarrend en onwenselijk geacht. 

 

4. Update bewonersinitiatieven 

Els Reinking (sociaal programmeur) zegt dat er veel energie in de wijk zit.  

a. Het speelpleintje aan de Ebbemonde loopt goed. De aanpassingen betreffen 

speelvoorzieningen (duikelaar; tafeltje vier), bestrating en ten behoeve van het 

voetballen een ballenvanghek langs de Benedenmonde. De kosten van dat hek zijn 

€3.250 die de bewoners zelf moeten betalen. Daarvoor hebben ze een 

crowdfunding-project gestart. Hiervoor is een website opgezet en wordt publiciteit 

gezocht; o.a. in het AD. 

De initiatiefneemsters hebben een subsidieaanvraag bij RABO/Stimuleringsfonds 

ingediend. Omdat daar een stichtingsvorm voor nodig is, zegt Chris, heeft het 

bestuur besloten om de stichting WPHZL daarvoor administratief beschikbaar te 

stellen. 
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Conny vraagt of het nog mogelijk is om een toevoeging aan het plan te doen. Els 

zegt dat het niet mogelijk is, dit plan is af.  

b. Het initiatief voor een jeu de boules-baan bij de Bakenmonde loopt ook goed. De 

winkeliers hebben een bijdrage van € 250 gegeven. Ook hier gaat het om 

crowdfunding en het faciliteren van het financiële proces door Stichting WPHZL. 

Ook hier is het RABO/Stimuleringsfonds benaderd voor een bijdrage. 

 

Joyce werkt bij de Rabobank. Een mogelijkheid om te benutten voor crowd-

funding? Ze is ook lid van de Lions, ook een mogelijkheid? Els en zij gaan praten 

over mogelijkheden. 

 

5. Notulen vergadering 6 april 2016 en actielijst 

 

De notulen worden ongewijzigd vastgesteld.  

 

Naar aanleiding van agendapunt 12 zegt Hans Adriani dat de school ZieZo vertrekt 

uit de brede school De Lotus. De leerlingen gaan naar een andere locatie van 

ZieZo. Het bestuur heeft hiertoe vanwege financiële problemen moeten besluiten. 

Overgaan naar één van beide andere scholen was voor dit kwartaal niet mogelijk. 

Voor de actielijst zie bijlage 2. 

 

Conny vraagt of er al ideeën zijn voor een andere bestemming van de vrijgekomen 

ruimte. Hans zegt dat de bestemming van die ruimten de onderwijsfunctie is. 

Conny kan informeren bij Kees Hilhorst, projectleider bij de bouw.  

 

6. Mededelingen voorzitter 

 

- Aad heeft namens WPHZL het afscheid van Roel Schulting, facilitair medewerker 

MOvactor, bezocht en een presentje overhandigd. 

- De JOP wordt eind juni a.s. geopend en er is een openingsfeestje. 

- Aad heeft het Politiek Café van 17 mei bezocht vanwege het onderwerp: 

gebiedsontwikkeling Nieuwegein (wonen, woningbouw en volkshuisvesting). 

Spreker was Hans Adriani. Het was een geanimeerde en goed verzorgde avond. 

Wellicht verdient het overweging lid te worden (€ 100 per jaar). Daarover is de 

vergadering echter negatief. 

- Het wijknieuws komt in september 2016 uit (zie werkplan). Streven is begin juli 

de tekst klaar te hebben.  

- De Pubquiz Vreeswijk is a.s. vrijdag 20 mei. Het is de laatste voor de zomer 

wegens verbouwing van het buurthuis Vreeswijk. 

- Aad meldt dat de regiotram eigenaar is van het electriciteitshuisje. Desgevraagd 

meent de vergadering dat m.b.t. dit electriciteitshuisje en het initiatief om dit te 

verfraaien, Aad vooral “zijn eigen ding moet doen”. Gelukkig is er onder bewoners 

wel steunvlak. 

 

7. Hoe verder op de werklijn sociale samenhang / bewonersparticipatie 

 

Voorzitter Aad zegt dat sociale cohesie een moeilijk onderwerp blijft. Voor de Doe-

dagen / NL Doet 2017 wordt een groepje met Arie, Bart en Conny ingesteld om 
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voorstellen te doen. Aad stuurt hen een mailtje om ze te informeren.  

 

Conny doet het voorstel om op het grasveld (middengebouw) een ‘zomermarkt’ 

met muziek en zang enz. te organiseren. Aad zal dit in werking stellen en een 

uitnodiging sturen aan het kerstmarktteam. 

 

Overigens merkt Aad ook op, dat er op het gebied van sociale samenhang in de 

wijken veel meer gebeurt dan we weten en/of denken. Zo werd hij recent benaderd 

door een bewoner, die meldde dat in Buurtplein Zuid (rechter ingang) een beauty 

salon was gestart door een schoonheidsspecialiste uit Oekraïne. De salon begint na 

de pioniersfase steeds beter te lopen. Het komende Wijknieuws zal hier aandacht 

aan schenken. Maar ook aan het feit dat een bewoner deze dame heeft geholpen op 

gebieden als taal, formulieren invullen, bureaucratie. Er gebeurt dus al van alles, 

veelal buiten ons gezichtsveld. Dat is eigenlijk zoals we het willen. 

 

 

 

8. Veiligheid 

 

Joyce gaat zich bezig houden met het onderwerp veiligheid in de wijken, zeker ook 

gericht op de vergrijzende bevolking in de wijken. Ze is helaas niet in staat naar de 

avondbijeenkomst over het Integraal Veiligheidsplan op de 2e verdieping 

(bibliotheek) te gaan. Conny is bereid in plaats van Joyce naar deze bijeenkomst te 

gaan.  

Aad dringt er op aan dat er spoedig nadien contact zal zijn tussen Conny en Joyce 

om informatie uit te wisselen. 

 

In andere wijken (Centrum-Merwestein; Fokkesteeg) is een avond over veiligheid 

georganiseerd waarbij ook de wijkagent aanwezig was. Ook is elders wel een 

wijkschouw over inbraak/brandpreventie genoemd. Wellicht zijn dit ook 

mogelijkheden voor HZL? 

 

Joyce verdiept zich er verder in en komt met voorstellen. 

 

9. Groengroep 

 

Het onderwerp gaat in verband met de (onverwachte) afwezigheid van Hans 

inclusief groenparagraaf wijkschouw 2016 naar de volgende vergadering. 

 

10. Kinderspeelplaatsen 

 

Bart en Hilbert vragen als eerste stap om uit het geo-informatiesysteem van de 

gemeente een geactualiseerd overzicht van de verdeling van de leeftijden over de 

10 (speel)buurten van HZL te krijgen. Mieke regelt dit met de betreffende afdeling 

van de gemeenten. Een geprinte grote kaart (80x60cm) en een digitaal A4-tje is 

het handigst. 
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11. Proevtuin 

 

In verband met de afwezigheid van Jan Bollen (en ook van Erna Kotkamp) schuift 

dit door naar de volgende vergadering. 

 

12. Verkeersproblematiek Lekboulevard 

 

Aad geeft aan dat er maandag 23 mei 2016 een brede samenspraak is met leden 

van WPHZL (Arie en Aad), circa 8 bewoners (aanwonenden van het 

probleemgebied), 4 vertegenwoordigers van de gemeente, de politie (wijkagent) en 

Rijkswaterstaat over de verkeersproblematiek en –overlast in de wijk Lekboulevard. 

Het is de bedoeling om de problemen helder beschreven te krijgen, het eens te 

worden over de (eventuele) noodzaak hier iets aan te doen en om 

oplossingsrichtingen / oplossingen te bespreken. Of om het eens te worden dat een 

goede oplossing niet voorhanden is. Deze bijeenkomst heeft de intentie de laatste 

poging van het WPHZL te zijn om deze al jarenlang slepende problematiek aan te 

pakken.   

 

13. Toegankelijkheid buurt- en zorgplein-Zuid 

 

Hans Adriani zegt dat de aangepaste lift is uitgeprobeerd. Maar er is weinig 

enthousiasme voor. Er is een uitnodiging verstuurd voor de evaluatiebijeenkomst 

op 13 september a.s. Inmiddels heeft de gemeente een bouwkundig-adviseur voor 

de toegankelijkheid van overheidsgebouwen ingeschakeld. Die lijkt in eerste 

instantie niet erg in voor een oprijlaanoplossing.  

Desgevraagd antwoordt Hans te hopen dat Moorland in september a.s. ook weer 

wat ‘on speaking terms’ zal zijn.    

 

14. Verdere Werkplanzaken 

 

Geen, alle relevante / lopende zaken zijn reeds aan de orde geweest.. 

 

15. Rondvraag 

 

a. Noodopvang asielzoekers. 

De gemeente Nieuwegein heeft geen opvangfaciliteiten voor de opvang van 

asielzoekers (geen AZC). Wel vangt ze statushouders op. In 2011/2012 waren dat 

er 20. Voor 2016 worden 160 plaatsen gezocht. 

 

b. Parkeren fietsen bij natuurspeelplaats. 

Bij de Natuurspeelspeelplaats zijn geen rekjes om fietsen te parkeren, zegt Conny. 

Mieke neemt dit mee. 

 

c. Wijziging werkzaamheden Hilbert  

Hilbert geeft aan zich te hebben beraden over zijn werkzaamheden bij het 

wijkplatform. Dit omdat zijn mantelzorgtaken toenemen en dat er voor hem veel 

herhaling is van zaken waar hij al heel lang mee bezig is geweest. Ook wil hij zich 

meer richten op de “WMO”zaken in zijn buurt. En blijft hij wel actief in het 

bewonerscollectief Nieuwegein (BCN). Ook blijft hij meedenken over het 
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burgerinitiatief Henri Dunantlaan. Hij heeft Aad al geïnformeerd over zijn 

voornemen. 

 

Aad meldt dat Hilbert het notuleren na juni 2016 beëindigt, dat Hilbert wel met Aad 

de samenwerking in het kader van het Wijknieuws voortzet en dat Hilbert zijn rol 

als adviseur van het wijkplatform voortzet. Die laatste rol is belangrijk om 

bijvoorbeeld bewonersinitiatieven als Henri Dunantlaan te kunnen ondersteunen. 

Hilbert is vooralsnog de man met kennis en ervaring op dat soort terreinen. 

 

In juni a.s. maakt hij voor de laatste keer de notulen. Hij stapt ook uit de 

groengroep. Met Bart wil hij wel de eerste aanzet voor de speelvoorzieningen in 

HZL maken. 

 

16. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering en wenst de aanwezigen wel thuis. Maar eerst 

nog een drankje halen aan de bar en even napraten. 

 

 

De volgende vergadering is op 29 juni 2016.  
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Bijlage  1 DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 6 april 2016 

 

Naam Rol aanwezig 

ja/nee 

Aad Koedijk Voorzitter ja 

Arie den Oudsten Secretaris Nee 

Chris Bouws Penningmeester Ja 

Conny van der Wal Lid Ja 

Jan Bollen Lid nee 

Hans van Oort Lid nee 

Bart van Roosmaelen Lid nee 

Joyce van Tuyl Lid ja 

Kruno Donkers Vrijwilliger Ja 

Hilbert Hamberg Notulist/vrijwilliger/adviseur Ja 

Hans Adriani Wijkwethouder Ja 

Micha Giltay Accountmanager Openbaar Domein Ja 

Mieke Tulleken Wijkmanager Nieuwegein Ja 

Els Reinking Sociaal Programmeur Nieuwegein Ja 

Marleen van Velzen Wijkagent Hoogzandveld/Zandveld Ja 

Yolanda van Elteren Wijkagent Lekboulevard nee 

Erna Kotkamp Bewoner nee 

Pieter Kwantes D’66 Nee 

   

(Sommige aanwezigen zijn 

deels aanwezig) 

  

 

Ter herinnering!!!! 

Het vastgestelde vergaderschema voor 2016: 

13 januari       geweest 7 september 

17 februari      geweest 12 oktober 

6 april             geweest 30 november 

18 mei            geweest  

29 juni 2017: 25 januari 

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er 

overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen 

onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de 

vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op 

prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen. 
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Bijlage 2.     

  

Afsprakenlijst overleg WPHZL overgenomen uit 2015 

Agendapunt/ 

Volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

20 mei 2015/ 

7.12 

Actiehouder: Hans Adriani 

Op 5 juni 2015 is er een overleg tussen Moorland, 

MOvactor, Gemeente Nieuwegein over de 

problemen met de toegankelijk van het Buurt- en 

Zorgplein Zuid geweest. 9/9: gesprek is niet 

doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. Hilbert 

komt met een verslagje. 

14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft voorstel 

gedaan voor een oprit aan de voorzijde van het 

pand. 

17/2/2016: MOvactor laat liftje aanpassen. 

17/2/2016: Els (maart 2016) technische 

uitwerking en kostenraming toegankelijkheid 

Buurtplein Zuid voorkant en achterkant. 

6/4/2016: Hilbert na de liftaanpassing wordt de 

periode tot september 2016 benut om het gebruik 

te evalueren. Daarna beslissen over verdere 

stappen. 

18/5/2016: op 13 september 2016 is de 

evaluatiebijeenkomst van de toegankelijkheid 

Loopt door 

24 juni 2015/ 

6 

Mieke nodigt project Bredeschool/Lupinestraat uit 

voor de september vergadering van HZL; 

9/9 doorgeschoven naar vergadering 14 oktober 

2015; 

14/10 moeilijk traject en loopt door; inwoners 

eerder betrekken; 

25/11 ontwerp nog niet geschikt als praatstuk in 

het WPHZL; steakholders worden betrokken en 

bewoners worden geïnformeerd via buurtbericht. 

In december 2015 en januari 2016 zijn door de 

gemeente informatiebijeenkomsten gehouden met 

bewoners en vertegenwoordigers van winkels en 

instellingen uit de omgeving. Aan de hand van 

kaarten werd de herinrichting van Lupinestraat en 

Zonnebloemstraat toegelicht, werd de achtergrond 

van bepaalde keuzen uitgelegd, werd het besluit 

genomen met klinkers en niet met asfalt te werken 

en werd de globale planning uiteengezet. 

Afgedaan 

januari 

2016 

14 oktober 2015/ 

1b-3 

 

Aad gaat de huidige groep voor de 

verkeersproblematiek en verkeersoverlast op 

Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in 

nauwe samenwerking met Mieke Tulleken 

Loopt door 



11 

uitbreiden met wat meer bewoners, de politie 

(wijkagent?), Rijkswaterstaat en eventueel andere 

vertegenwoordigers van de gemeente om de 

verdere aanpak te bespreken en in werking te 

krijgen. 

18/5/2016: De doorstartbijeenkomst is op 23 mei 

in de vorm van een brede samenspraak. 

 

25 november2015/ 

4  

Verslag van de wijkschouw november 2015 (Micha 

Giltay)is uitgereikt op 13-1-2016 en wordt 

besproken op 17-2 2016. 

Afgedaan 

februari 

2016 

25 november 2015/ 

9 en 10 

Hilbert informeert het wijkplatform op verzoek van 

Bart over de mogelijkheden voor 

kinderspeelplaatsen in 2016 

Afgedaan 

april 2016 

 

 

 

 

 

Afspraken overleg WPHZL 13 januari 2016 

 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

4  Micha Giltay levert tekst en foto voor het wijknieuws Afgedaan 

6 Evaluatie kerstmarkt 2015. 

Met winkeliers: afgedaan 17/2/2016. 

Binnen WPHZL: afgedaan 17/2 2016. 

Afgedaan 

februari 2016 

 

 

Afspraken overleg WPHZL 17 februari 2016 

 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

3 Micha Giltay vertelt op 6/4meer over de projectenkaart afgedaan 

april 2016 

3 Hilbert neemt contact op met diverse bewoners n.a.v. 

de wijkschouw en communiceert de uitkomsten met 

Micha. 

Afgedaan 

mei 2016 

3 Micha inventariseert of 14030 regelmatig terugkerende 

meldingen krijgt, die dus structureel moeten worden 

aangepakt. 

Loopt door 

3 Micha neemt kijkje bij speelveld 

Lijsterbesstraat/Iepstraat (slechte staat?) 

6/4/2016: Micha gaat kijken en meldt terug.  

Micha is gaan kijken: er is een gevaarlijk speelhuisje 

verwijderd en sommige onderhoudsproblemen worden 

aangepakt op een daartoe geschikt moment. Micha zal 

een en ander terugkoppelen naar de bewoner die de 

Afgedaan 18 

mei 2016 
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melding deed (Ronald Schoonheim) 

3  Mieke: communicatie en aanpak door gemeente 

Nieuwegein inzake snoeiwerk 

In 

wijknieuws 

09/16 

3 Conny neemt contact op met Herman Westland i.v.m. 

eerder probleem met rigoureus snoei- en kapwerk 

(2015) bij vml Populierenbos 

Loopt door 

3 Aad meldt de servicelijn-items uit het 

wijkschouwverslag bij de gemeente (zo nodig/mogelijk 

via de bewoners) 

klaar 

4.3 Mieke onderzoekt noodzaak omgevingsvergunning 

inzake Lotusplantsoen 

klaar 

4 Aad en Hilbert: werving nieuwe leden / vrijwilligers 

WPHZL / Wijknieuws 

Afgedaan 

maart 2016 

4 Hans van Oort: melding servicelijn inzake 

hondenverbod in Bossenwaard 

klaar 

5 Aad: terugkoppeling naar Mickey Woodley en Reza 

Wouda inzake Calesthenics 

afgedaan 

5 Mieke: afbeeldingen van toekomstige JOP sturen naar 

WPHZL 

6/4/2016 Mieke zegt dat het lijkt op een bushokje 

Afgedaan 

5 Chris: JOP-bijdrage overmaken na plaatsing en na 

ontvangst factuur (gemeente) 

Loopt door; 

eind juni 

2016 

6 Arie: najaar 2016 eventuele kerstmarkt voorbespreken september/ 

oktober 

6 Aad: evaluatie kerstmarkt met Karin Alting van 

MOvactor 

afgedaan 

7 Hans van Oort: aan gemeente suggestie doorgeven 

over beter bevaarbaar maken kanoroute 

6/4/2016: najaar wordt gekapt/ is eigendom gemeente 

IJsselstein 

afgedaan 

7 Micha Giltay: toegankelijkheid bosperceel 

Wilgenroos/Geinoord tijdens kap- en snoeiwerk 

bespreken binnen gemeente 

Loopt door 

8 Aad: Franny Knuever melden dat er geen animo is 

voor een kunstwerk en dat er bij de gemeente ook 

geen budgetten voor zijn. 

Afgedaan 

april 2016 

Oud Aad: contact zoeken inzake lelijk electriciteitshuisje 

naast Buurtplein Zuid 

afgedaan 

10 Aad: verdieping subsidie-aanvraagreglement voor 

bewoners 

Afgedaan 

april 2016 

11 Jan Bollen: verslag doen van voortgang projecten 

Park/Natuurkwartier/Proevtuin  

afgedaan 

april 2016 

11 Mieke: navraag bij Openbaar Domein over troep bij 

Jack’s Grillhouse 

6/4/2016 zou binnen 2 weken weg zijn 

Afgedaan 

april 2016 

13 Hans Adriani: nagaan subsidie-aanvraag voor Afgedaan 
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wijkplatforms – proces, procedure, feitelijke afzender april 2016 

 

 

 

 

 

Afspraken overleg WPHZL 6 april 2016 

 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

2 In wijknieuws een artikel opnemen over: hoe herken 

bv hennepkwekerij in een woning 

Loopt door 

3. Opmerkingen over projectkaart deel Openbaar 

Domein doorgeven aan Micha 

afgedaan 

3b4 Proberen een oplossing te vinden voor het 

hondenuitlaatprobleem/hondenpoep grasveld 

Bovenmonde bij de “boerderij”. 

Weerbarstig onderwerp zonder veel wil om iets te 

doen. 

Punt wordt hoewel een oplossing onduidelijk is, toch 

worden aangehouden. 

loopt 

8 Hoe verder na de kerstmarkt komt terug op 

vergadering 18 mei 2016 

Is gebeurd. Er is een team met als doel een 

Zomermarkt te organiseren. 

Afgehandeld 

18 mei 2016 

9 Bart en Hilbert gaan zich beraden over 

kinderspeelplaatsen 

loopt 

14-2 In wijknieuws artikel over snoeibeleid gemeente 

opnemen. Auteur: Micha Giltay 

loopt 

14-3 Komt kaartje waarop plaatsing bladkorven worden 

vermeld; Micha 

loopt 

14-7 Ideeën voor Doe-dag(deel) openbare ruimte indienen 

bij Arie 

loopt 

 

 

 

Afspraken overleg WPHZL 18 mei 2016 

 

Agendapunt/ 

volgnummer 

Inhoud Afgedaan 

dd 

 2 Marleen van Velzen informeert bij Rianne Diepenveen 

naar de mogelijkheden van een veiligheids-clinic voor 

HZl 

 

3a Mieke Tulleken kijkt of de LED-verlichting in de 

Lijsterbestunnel is aangebracht 

 

3b Micha kijkt naar een mogelijke oplossing voor de kale 

plekke voetbalveldje Lijsterbesstraat 

Oplossingen worden besproken met Ronald 

Afgehandeld 

mei 2016 
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Schoonheid die de melder was van de problemen met 

het speelveld. 

3b Micha zorgt dat een groendeskundige van de 

gemeente de bewoners van Klaproosstraat 52 

(Maarssen van den Brink) en 54 mw. De Reeper 

worden bezocht voor uitleg over groen. 

 

3b Hilbert stuurt Ab Maarssen van den Brink de notulen 

van 18 mei 2016 

 

7 Aad informeert Arie, Bart en Conny over hun 

deelname aan het groepje sociale cohesie: 

- Zomermarkt 

- Doe-dagen 

- En verder(?). 

Het team richt zich eerst op de Zomermarkt 

(Burendag). 

Arie is afgehaakt, Joyce is aangehaakt. 

Els Reinking doet ook mee. 

 

 

 


